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Hei, alle. 
Vi har brukt litt tid hos oss og i eierselskapet på en nærmere vurdering av i hvilken grad vi kan løse 
problemene med videre utvikling og drift av Kvalheimsneset. 
Vedlagte notat redegjør for de drøftinger som har vært i eierselskapet, samt de tilsvarende problemer og 
forslag til løsninger som både drøftes og besluttes i kommune med reiseliv som hovedvirksomhet. 
 
Vi er involvert i flere plan- og utredningsoppgaver i slike kommuner, på Geilo, i Gol, Hemsedal, Voss 
(Myrkdalen) og har god kunnskap om problemer og løsningsmodeller som drøftes. 
Er det ønskelig, kan jeg møte de av dere som har behov for nærmere redegjørelse. 
Det viktige nå, er imidlertid at hovedeier på Kvalheimsneset har nådd en terskel for hvor mye tap de er 
villig til å bære, slik at det er viktig å finne en metode for videre drift og utvikling som ikke fører til 
avvikling. 
 
Jeg har tillatt meg også å vedlegge en artikkel fra pressen, vedr. Geilo-løsningen. 
 
Jeg håper på tilbakemelding om kort tid. 
 
Vennlig hilsen, 
Opus Bergen, 
Tore Jensen 
29.1.2015 


